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Kuntalaisaloitteessa mainitut asiat on käsitelty Yleisten alueiden kehittämisen ja ylläpidon yksikössä ja 
parannustoimenpiteitä on toteutettu tilanteen parantamiseksi. Aloite saapunut kirjepostissa, eikä aloitteen 
tekijän yhteystietoja saatu selville yrityksistä huolimatta. Aloite todetaan loppuun käsitellyksi. 
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